
مصاحبه و خبر

آذرباد: امیدوارم پرسپولیس و استقلال 
بتوانند در تهران میزبانی کنند

۱-۱ ذوب آهن مقابل  از تساوی  آذرباد پس   محسن 
پرسپولیس اظهار داشت: »خیلی خوشحالم که بازی ها 
شروع شد. اولین بازی مان برابر تیم قهرمان خیلی 
سخت بود. ما خیلی زود به گل رسیدیم و یک بازی 
بسیار خوب داشتیم. فکر می کنم برای هفته اول تساوی 
بد نبود. ذوب آهن امسال تغییراتی در بازیکنان داشته 
است. فکر می کنم این تیم هفته به هفته بهتر شود و 
امیدوارم جدا از نتیجه، بتوانیم روند خوب سال گذشته 
را ادامه بدهیم.«  آذرباد در واکنش به اینکه ذوب آهن 
پس از گل در لاک دفاعی فرو رفت، گفت: وقتی برابر 
تیمی مثل پرسپولیس که بازیکنان توانمندی دارد، زود 
به گل می رسید، طبیعی است که عقب بازی کنید. ما 
کمی عقب بودیم و دنبال ضدحمله، اما بازی را کنترل 

کردیم. در مجموع فکر می کنم تساوی عادلانه بود.
 وی در خصوص شرایط استادیوم امام خمینی اراک 
گفت: »اراک  چمن خیلی خوبی داشت. فکر می کنم 
هر تیمی در شهر خودش بازی کند، قشنگ تر است. 
امیدوارم هم استقلال و هم پرسپولیس بتوانند در 

تهران میزبانی کنند.«

   
 

 مصلح: هدف ما هیچ وقت 
یک امتیاز نیست

بل  مقا هن  ب آ و ذ تساوی  ز  ا پس  مصلح  ن  یا شا  
در  چهارم  و  بیست  لیگ  اول  هفته  در  پرسپولیس 
جمع خبرنگاران حاضر شد و در خصوص این بازی 
گفت: »می دانستیم بازی بسیار سختی مقابل قهرمان 
سال قبل داریم. تیم پرسپولیس نفراتی را از دست 
داده بود اما نفرات جدیدی را هم جذب کرده بود. 
همان طور که انتظار داشتیم بازی سخت و پرفشاری 
بود. از طرفی بازی برای هر دو تیم بیرون از خانه بود. 
انتظار بازی سخت را داشتیم، اما فکر می کنم یک امتیاز 
بد هم نبود. با وجود اینکه اول پیش افتادیم و سپس 
گل خوردیم، فکر می کنم یک امتیاز برایمان بد نبود.«

 مصلح در پاسخ به اینکه آیا ذوب آهن برای یک امتیاز 
وارد بازی شده بود، گفت: »هدف ما هیچ وقت یک 
امتیاز نیست. از سال قبل که با تیم ذوب آهن استارت 
کار را با آقای ربیعی زدیم، بازی به بازی برای برد می آییم. 
برای مثال پارسال هم دیدید چهار گل به تراکتور در 
تبریز زدیم یا برابر پرسپولیس تا دقیقه ۹۰ جلو بودیم و 
گل آفساید خوردیم. ما برای مساوی نمی رویم. می رویم 
که بازی را ببریم. تیم مان هم این پتانسیل را دارد. 
رتبه مان  و امسال می خواهیم  پارسال پنجم شدیم 
را ارتقا بدهیم و فکر نمی کنم اینطور باشد که برای 
مساوی برویم. با این حال فکر می کنم همه بازیکنان 

و کادر راضی باشند.«

  

حیدری با کتف مصدوم قضاوت کرد
 پرسپولیس در شرایطی مقابل ذوب آهن به تساوی 
رسید که برای اولین بار در فصل جدید در این دیدار 
از تکنولوژی کمک داور ویدیویی استفاده شد.  همین 
موضوع باعث شد تا قضاوت این دیدار به داوری سپرده 
شود که مجوز قضاوت با این سیستم را داشته باشد و 
بیژن حیدری به عنوان داور وسط این مسابقه حضور 
داشت و در اتاق VAR هم موعود بنیادی فر به او کمک 
می کرد.  نکته مهم اما آسیب دیدگی این داور باتجربه 
از ناحیه کتف سمت راست بود که قبل از شروع بازی 
با دست بانداژ شده در زمین حضور یافت و بانداژ 
دست او داخل زمین هم مشخص بود. مصدومیت 
حیدری باعث شد او با درد دیدار افتتاحیه لیگ برتر 

را سوت بزند.

 

  
 حاجی عیدی: بهتر از سال قبل 

نتیجه می گیریم
عارف حاجی عیدی، هافبک تیم فوتبال آلومینیوم 
اراک پس از دیدار با استقلال خوزستان که با تساوی 
خسته  همه  »به  گفت:  رسید،  پایان  به  گل  بدون 
نباشید می گویم. بازی اول همیشه دشوار است، بویژه 
در این هوای گرم و با دمای بالا. کار سختی داشتیم و 
این را می دانستیم، اما خدا را شکر توانستیم از اهواز 
یک امتیاز کسب کنیم. به تیم استقلال خوزستان 
تبریک می گویم؛ تیم خوبی است. ما هم هفته بعد 
در خانه با نساجی بازی داریم و تلاش خود را می کنیم 
تا سه امتیاز را به دست آوریم.«  حاجی عیدی در 
پایان اضافه کرد: »تیم ما جوان است. هرچند که 
کار دشواری در پیش داریم، اما با توجه به کادر فنی 
ندارم که مانند سال  بازیکنانی که داریم، شک  و 
گذشته نتایج خوبی کسب خواهیم کرد، حتی بهتر 

از سال قبل.«
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حسینی: نتیجه بازی عادلانه بود

مجتبی حسینی پنجشنبه شب پس از دیدار تیمش مقابل استقلال 
خوزستان در نشست خبری بیان کرد: »فکر می کنم با توجه به سبک بازی 

۲ تیم و شرایط آب و هوایی اهواز، نتیجه بازی عادلانه بود. از تیم حریف 
شناخت خوبی داشتم و باید بگویم آنها با یک دفاع تیمی و سازماندهی 
خوب، به دنبال هدف مشخصی بودند.« سرمربی آلومینیوم اراک  ادامه 

داد: »حریف با یک دفاع تیمی، مانع از پیشروی ما شد و در ادامه به دنبال 
ضدحمله بود. با توجه به شرایط جوی، فکر می کنم این بازی برای هر ۲ 

تیم در هفته اول فصل بسیار چالش  برانگیز بود. از عملکرد بازیکنانم 
راضی هستم و در آینده بازی های بهتری به نمایش می گذاریم.«

»متعاقباً 
اعلام 

می شود« به 
مکررترین 

واژگان در تار 
و پود نحوه 

برگزاری 
رقابت های 

این دوره 
تبدیل شده
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آیین نامه اولیه ای که به کلی نادیده گرفته شد

بر سردر لیگ بیست و چهارم تابلوی          

اگر پس از آغاز شـــدن فصل بیســـت 
و چهارم لیگ برتر کشـــور از پنجشنبه 
را ضروری تریـــن  یـــک کار  گذشـــته 
اقـــدام بدانیـــم، تقدیـــر فـــراوان از 
ســـازمان لیـــگ و البتـــه فدراســـیون 
فوتبال به خاطـــر این همه هنرمندی 
و تخصص شـــان در برگزاری کم نقص 

این مســـابقات است!
نحوه برگزاری 8 دیدار هفته نخســـت 
ایـــن مســـابقات و البتـــه دو هفتـــه 
بعـــدی ســـبب شـــده الصـــاق تابلوی 
»متعاقبـــاً اعلام می شـــود« بر ســـردر 
لیگ بیســـت و چهارم بامســـماترین 
اقـــدام جلوه کند و ایـــن همان هنر و 
تخصصی اســـت که مدیـــران دو نهاد 
فـــوق دارند و در ســـطور قبلـــی به آن 

اشـــاره شد.
حدود 35 درصد از برنامه اعلام شده 
برای ســـه هفتـــه اول این مســـابقات 
دربـــر دارنـــده عبارت مذکور اســـت و 
در جایـــی کـــه باید نوشـــته می شـــد 
مکان بـــازی فلان تیم بـــا بهمان تیم 
کجاســـت، عبـــارت »متعاقبـــاً اعلام 
می شود« درج شـــده است. در هفته 
دوم کـــه 8 مســـابقه آن در روزهـــای 

اول و دوم شـــهریور برگزار می شـــود، 
فقط یک ورزشـــگاه نامشخص اعلام 
شـــده ولی در برنامه هفته ســـوم که 
8 و 9 شـــهریور شـــاهد برگـــزاری آن 
خواهیم بود، در چهـــار مورد تصریح 
شـــده که اســـتادیوم محـــل برگزاری 
مشـــخص نیســـت. اینهـــا را بیفزایید 
بـــه دو مـــورد ابهامـــی کـــه در برنامـــه 
اعلام شـــده هفته اول وجود داشـــت 
و تـــا لحظـــه اعلام مشـــخص نبود که 
بازی ســـپاهان بـــا چادرملـــو و هوادار 
بـــا خیبـــر خرم آبـــاد در کـــدام نقطه 
ایران )یا جهان!( انجام خواهد شـــد.

واقعیت تلخ این اســـت کـــه در هیچ 
جـــای دیگـــر دنیـــا برنامـــه لیـــگ در 
شـــروع )یا هر زمـــان دیگـــر از فصل( 
اینقدر نامشـــخص و آکنـــده از ابهام 
نیســـت که در کشـــور ما و بخصوص 
در ایـــن دوره اســـت و در هیـــچ جای 
دیگری در کهکشـــان های شـــناخته 
یـــا شـــناخته نشـــده)!( برنامه هایی 
از ایـــن دســـت را اعـــلام نمی دارنـــد. 
برنامه هایـــی کـــه در آن ناظـــران و 
دوســـتداران تیم ها حتـــی نمی دانند 
بـــرای تماشـــای بازی هـــای خانگـــی 
تیم هـــای محبوب شـــان از نزدیـــک 

باید بـــه کجـــا بروند.
اگـــر یادتـــان باشـــد، 24 ســـال پیش 
در آیین نامـــه اولیـــن دوره لیـــگ برتر 
که تنظیـــم و نســـخه ای از آن به تمام 
تیم ها ارائه شـــد، به همه باشـــگاه ها 
تکلیـــف و اتمام حجت شـــده بود که 

فقط تا زمان برگزاری دوره سوم لیگ 
فرصت و مهلت دارند که استادیومی 
اختصاصـــی و اســـتاندارد را برای خود 
بســـازند و حتـــی زمین هـــای تمرینی 
خود را مشـــخص و به ســـازمان لیگ 
اعلام دارند در غیـــر این صورت اجازه 
شـــرکت در این پیکارها بـــه آنان داده 

نخواهـــد شـــد. امـــا زمان گذشـــت و 
گذشـــت و بـــه لیگ بیســـت و چهارم 
رســـیده ایم و خبـــری از اجـــرای آن 
شـــرط و تأمین آن خواســـته توســـط 
باشگاه ها نیســـت. مماشات بیش از 
حـــد برگزارکنندگان لیگ بـــا مدیران 
غافـــل مانـــده از آن دســـتورالعمل و 

باشـــگاه های تخطی کننـــده از یکی از 
الزامی تریـــن و بدیهی ترین شـــروط 
برگزاری هـــر لیگی در ســـطح جهان 
ســـبب شـــده به نقطه فعلی برسیم. 
نقطـــه ای کـــه در آن تیم هـــای فاقـــد 
اســـتادیوم شخصی همچنان در لیگ 
حاضرنـــد و از همگان نیـــز طلبکارند 

بـــه  می شـــود«  اعـــلام  »متعاقبـــاً  و 
مکررتریـــن واژگان در تـــار و پود نحوه 
برگزاری رقابت هـــای این دوره تبدیل 
شـــده و هر جـــای این برنامه هـــا را که 
بتکانید، ایـــن عبارت تقریبـــاً کمدی 
)و البتـــه تأســـف آور( از آن بیـــرون 

. فتد می ا

گزارش یک

وصال روحانـی
خبرنگار

  محمـــد ربیعی در نشســـت خبـــری بعد از 
بازی با پرسپولیس، عنوان کرد: »شناخت 
تیم هـــا در هفتـــه اول از یکدیگـــر کمتـــر 
است؛ بویژه تیم پرســـپولیس که تغییراتی 
در چند پسُـــت داشـــت و نفرات جایگزین 
غالباً ناشـــناخته بودنـــد. البته مـــا نفراتی 

چون علـــی علیپور را می شـــناختیم.«
 وی بـــا اشـــاره بـــه گل زودهنـــگام گاندوها 
بیان کـــرد: »ابتـــدای بـــازی اتفـــاق خوبی 
بـــرای ما افتاد و به گل رســـیدیم. پس از آن 
طبیعـــی بود که پرســـپولیس حملـــه کند. 
بـــا این حال توانســـتیم از حمـــلات حریف 
جلوگیـــری کنیـــم. در پایان نیمـــه اول گل 
خوردیم و یکی دو موقعیت گلزنی خوب در 
نیمه دوم داشتیم. طبیعی بود پرسپولیس 

به عنـــوان مدافع عنـــوان قهرمانی و مدعی 
قهرمانی لیگ امســـال، فشـــار بیشتری بر 

حریـــف بیاورد.«
 ســـرمربی ذوب آهـــن بـــا بیـــان اینکـــه کار 
ســـختی از لحـــاظ مربیگـــری انجـــام داد، 
تصریح کـــرد: »کارت بـــازی چهـــار بازیکن 
ما روز گذشـــته )چهارشـــنبه( صادر نشد و 
دســـت مان خیلـــی خالی بـــود. چابـــرادزه 
شـــرایط بازی نداشـــت و قاضی پور، رجبی، 
آزاده و شوشـــتری را در اختیار نداشـــتیم. 
بچه هـــا با تمـــام وجود بـــازی کردنـــد و جا 
افتادن آنها در تیم زمانبر اســـت. ذوب آهن 
سال گذشـــته پس از شـــش یا هفت سال 

بـــه نقطه خوبی رســـید.«
 ربیعی بـــا تمجید از بازیکنان پرســـپولیس 

ادامـــه داد: »ســـطح اوســـتون اورونـــوف 
)بازیکن ازبک پرسپولیس( واقعاً بالاست و 
او عملکرد خوبی در کنترل ها و تقابل یک 
به یک داشـــت. مدافع راست پرسپولیس 
)ایـــوب العملـــود( هم خـــوب بـــازی کرد. 
پرســـپولیس نفراتی چـــون بیرانوند، ترابی 
و اســـماعیلی فر را از دســـت داده است. با 
این حال فرشـــاد احمـــدزاده، علی علیپور، 
مرتضی پورعلی گنجـــی و آل کثیر به ترکیب 

بازگشته اند.«
 ســـرمربی ذوب آهـــن بـــا انتقـــاد از تعداد 
سهمیه بازیکنانی که برای نیمکت نشینان 
هـــر تیـــم در نظر گرفتـــه می شـــود، گفت: 
»بایـــد از باشـــگاه ها حمایت شـــود. تعداد 
هفت بازیکـــن بزرگســـال روی نیمکت کم 

اســـت. قبـــل از کرونـــا 18 بازیکـــن از هـــر 
تیـــم در لیســـت بـــازی حضور داشـــتند که 
ایـــن تعداد بعـــد از کرونا به 20 نفـــر و تعداد 
تعویض هـــا به پنج تعویض رســـید. الان 18 
بازیکن بزرگســـال داریم با پنـــج تعویض.«
وی درباره اســـتفاده از سیســـتم کمک داور 
ویدیویی )VAR( خاطرنشـــان کرد: »بیژن 
حیـــدری عالی ســـوت زد و دو صحنه ای که 
در اتاق VAR بررســـی شـــد، تصمیمات او 
را تأییـــد کـــرد. اســـتفاده از VAR بـــه افراد 
حاضر در ورزشـــگاه، آرامـــش خاطر منتقل 
می کند. هیچ اعتراضی بـــه داوری ندیدیم 
و امیـــدوارم بـــه جایـــی برســـیم تـــا همـــه 
بازی هـــا بـــا کمـــک داور ویدیویـــی برگـــزار 

» . شود

بوژوویچ: در اولین گام، به اولین برد نزدیک بودیم
 میـــودراگ بوژوویـــچ، ســـرمربی اســـتقلال 
خوزستان، پس از تســـاوی مقابل آلومینیوم 
اراک در هفتـــه اول لیـــگ برتـــر فوتبال گفت: 
»قبـــل از هر چیزی به تیـــم آلومینیوم تبریک 
می گویم و همیشـــه بعد از بازی سخت است 
که یـــک آنالیز واقعی داشـــته باشـــیم چرا که 
بعـــد از بـــازی مربیـــان تحـــت تأثیر یکســـری 
احساســـات هســـتند و بهترین آنالیـــز وقتی 
رقـــم می خورد کـــه یک بـــار دیگر آن بـــازی را 

ببینیـــم. بـــه نظـــرم به اولیـــن بـــرد در اولین 
گام نزدیـــک بودیـــم و بـــا وجـــود مشـــکلات 
بهتـــر بودیـــم. شـــانس در نیمـــه اول و دوم 
داشـــتیم که می شـــد بهتر عمل کنیم. جای 
خوشـــبختی اســـت که در بازی یک شانس به 
آلومینیـــوم دادیم کـــه آن هـــم در اواخر بازی 

یک ضربـــه به ســـمت دروازه مـــا زدند.«
او درباره بازیکنانی که در اختیار دارد و مســـیر 
تیم اســـتقلال خوزســـتان عنوان کـــرد: »یک 

مثالـــی در کشـــورمان داریـــم و آن هـــم ایـــن 
اســـت: هر کسی نیســـت، با کسی که هست 
بایـــد ادامـــه بدهیم. ســـعی ما بر این اســـت 
بـــا توجه بـــه اینکه مردم شـــریف خوزســـتان 
فوتبـــال جذاب را دوســـت دارنـــد، آن فوتبال 
تماشاگرپســـند را ارائه  کنیم. در این مسیری 
که عرض کـــردم ادامـــه می دهیم و بـــا توجه 
بـــه بازیکنانی که در اختیـــار داریم امیدواریم 

که انجام شـــود.«

ملوان یک - گل گهر صفر

نورافکن، تارتار را سورپرایز کرد

از لحاظ بدنی شرایط ایده آلی نداشتیم

ع: تعهد، دلیل اصلی برد ملوان بود زار
به ملوانی ها تبریک می گویم

تارتار:باید زمین مناسب فراهم شود

استقلال خوزستان صفر - آلومینیوم اراک صفر

یک امتیاز داغ
دو تیـــم فوتبال ملوان و گل گهر در روزی در ورزشـــگاه مرحوم 
ســـیروس قایقران بـــه مصاف هـــم رفتند که نکتـــه ویژه این 
دیـــدار حضـــور مهـــدی تارتـــار در تیـــم گل گهر مقابـــل تیم 
ع به انزلی بود که در مسابقه  ســـابقش و بازگشـــت مازیار زار
رقـــم خـــورد. در این بـــازی، تیم ملـــوان در نیمه اول بیشـــتر 
توپ و میدان را در اختیار داشـــت و در نیمه دوم هم تیم گل 
گهـــر در حالی که کمی بهتر از ملوان ظاهر شـــد و حملاتی  را 
تدارک دید نتوانســـت به برتری برســـد. تیم شـــمالی بهترین 
بازیکنانش محمـــد عمری و امیـــد نورافکن بودنـــد که تأثیر 
زیادی در کســـب ســـه امتیاز تیمشـــان در ورزشـــگاه خانگی 
داشـــتند. در ایـــن بیـــن عمـــری با حـــرکات انفجـــاری اش و 

نورافکـــن با کنترل بـــازی نقش پررنگی در پیروزی تیمشـــان 
داشتند. تک گل تیم شـــمالی هم از روی نقطه پنالتی توسط 
امید نورافکن برخلاف جهت حرکت اخباری به ثمر رســـید.

ع در نشســـت خبـــری بعد از   مازیار زار
بازی با گل گهر ســـیرجان اظهـــار کرد: 
»فکـــر می کنـــم همه با مـــن هم عقیده 
باشـــند که در ایـــن بازی مســـتحق برد 
بودیم. یادم نمی آید کـــه در طول بازی 
موقعیتـــی به تیم گل گهر داده باشـــیم. 
در نیمـــه اول موقعیت هـــای خوبـــی 
داشـــتیم و ۲ موقعیـــت می توانســـت 
گل شـــود کـــه از دستشـــان دادیـــم. 
بزرگ تریـــن برد مـــا تعهدی اســـت که 
در یکسری بازیکنان ایجاد شده است. 
امیـــد نورافکـــن در رأس ایـــن تعهدات 
اســـت . در تمرینات این نکته را دیده ام 
و نشـــان می دهنـــد کـــه علاقـــه دارنـــد 

بیشـــتر یاد بگیرند.«
 ســـرمربی ملوان گفـــت: »فکر می کنم 
از لحـــاظ بدنـــی بـــه یـــک تعطیـــلات 
نیـــاز داریم. بـــه بازیکنان گفتـــم که از 

چهره هایشـــان می خوانم در زمین چه 
اتفاقی می افتـــد. امیـــدوارم چیزی که 
در ذهنمان اســـت را بـــه بازیکنان القا 
کنیم و مطمئناً ایـــن روند بهتر خواهد 
شـــد. از لحـــاظ بدنی شـــرایط ایده آلی 
نداشـــتیم امـــا از ایـــن برد خوشـــحال 
هســـتم. از یک جایی به بعد هواداران 
تیـــم را هُل دادند. از دقیقـــه ۷۰ به بعد 

کســـب امتیاز کار هـــواداران بود.«
ع درباره انتخاب نورافکن به عنوان   زار
کاپیتان ملوان بیان کـــرد: »تعهدی که 
از امیـــد نورافکـــن در تمرینـــات دیدم 
باعث شـــد تـــا خـــودم را راضـــی کنم او 
می تواند کاپیتان باشـــد. بـــه بازیکنان 
گفتـــم از فـــردا بایـــد بـــرای بـــازی بعد 

تـــلاش کنیم.«
 ســـرمربی ملوان درباره ماهان سلیمی 
گفـــت: »ســـلیمی در رده نوجوانان بود 

که تصمیـــم گرفتم او را به بزرگســـالان 
بیاورم. سال گذشـــته در بازی ها حضور 
داشـــت و امـــروز هم تلاش کـــرد و باید 

بیشـــتر از این تلاش کند.«
ع دربـــاره بـــازی بعدی با اســـتقلال   زار
گفت: »بازی با اســـتقلال و پرسپولیس 
حساسیت خودش را دارد. باید از فردا 
تلاش و آنالیز کنیم و امیدوارم دســـت 

پر برگردیم.«

گل گهر در هفته اول لیگ برتر در انزلی 
میهمان ملوان بود و با یک گل در این 
تارتار  مهدی  خورد.  شکست  مسابقه 
بازی  این  از  پس  خبری  نشست  در 
خوبی  شرایط  مسابقه  »زمین  گفت: 
نداشت. ما نزدیک یک ماه است که 
کارهای  و  روی زمین تمرین می کنیم 
تاکتیکی مختلفی را انجام دادیم، اما با 
دیدن این زمین تمام طرح و برنامه ما 
پای تخته تغییر کرد. امیدوارم شرایط 
فاکتورهای  از  که  مسابقه  زمین های 
مهم زیبایی فوتبال هستند، بهتر شود. 
سن  یا  جهان  نقش  ورزشگاه  وقتی 
را این گونه می بینیم، واقعاً  سیروس 
تأسف می خوریم. برای زیبایی فوتبال 
باید زمین مناسبی فراهم شود، اگر نه 

اصلاً در فوتبال رشد نمی کنیم.«
 تارتار گفت: »بازی بیشتر مستقیم بود و 

هر ۲ تیم با توجه به کیفیت زمین سعی 
می کردند بازی مستقیم انجام بدهند و 
توپ های دوم و سوم تعیین کننده بود. 
صحنه بحث برانگیزی که وجود داشت، 
صحنه پنالتی بود. من با دروازه بان مان 
صحبت کردم و گفت هیچ برخوردی 
نداشته است. در آن صحنه آقای وحید 
کاظمی هم خیلی دور بود. امیدوارم ما 
واقعاً صحنه  اما  باشیم،  اشتباه کرده 
تأثیرگذار بود. دو سه صحنه مشکوک 
هم در هجده قدم ملوان بود که باید 
قضاوت  نمی توانیم  ما  شود.  رسی  بر
کنیم. آقای کاظمی از داوران خوب ما 
هستند و ما فقط می گوییم کارشناسی 
و بررسی شود.«  تارتار بیان کرد: »باید 
به ملوانی ها تبریک بگویم. برد خوبی 
به دست آوردند و جانانه جنگیدند. باید 
به کادرفنی و بازیکنان شان خداقوت 

بگوییم. همچنین باید برای هفته بعد 
برد،  یک  با  ان شالله  تا  شویم  آماده 
را فراموش کنیم. من روز  این باخت 
گذشته هم گفتم واقعاً خاطرات خوبی 
که  را  جو  این  داشتیم.  شهر  این  در 
دیدم، واقعاً لذت بردم. هواداران پرشور 
انزلی چی همانند همیشه تیم  خود را 
حمایت کردند و فقط می توانم بگویم 

مبارک شان باشد.«

دو تیم اســـتقلال خوزســـتان و آلومینیوم اراک در ورزشگاه 
فـــولاد آرنا در هفته اول  لیگ بیســـت و چهارم در شـــرایطی 
به مصـــاف هم رفتند که گرمـــای وحشـــتناک در این دیدار 

حرف اول را می زد. 
افـــکار ســـرمربی  بـــا  تیـــم خوزســـتانی  ایـــن دیـــدار  در 
مونته نگرویـــی تیـــم و جدیدش بیشـــتر به دفاع فشـــرده 
و ضدحملات چشـــم داشـــت و در طرف مقابل شـــاگردان 
حســـینی بـــا توجـــه بـــه جوانگرایی سرمربی شـــان ســـعی 
داشـــتند با ارائه افکار هجومی بهترین بـــازی را ارایه بدهند 
کـــه در نهایت نتوانســـتند کار خاصی که منجر به گل شـــود 
را انجـــام دهنـــد و در نهایـــت در دیداری که شـــاید گرمای 

شـــدید هوا مانع بـــزرگ دو تیم بـــود عادلانه تریـــن نتیجه 
در ورزشـــگاه فولاد آرنا یعنی تســـاوی بـــدون گل برای دو تیم 

رقـــم بخورد.

دست مان خیلی خالی بود

ربیعی: حیدری عالی سوت زد

متعاقباً اعلام می شود


